
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI BUDŻETU I ROZWOJU ZA SIERPIEŃ 2021R.                             

Komisja odbyła  w sierpniu  dwa posiedzenia. 

Posiedzenie 17 sierpnia 2021r.  

1.Informacja o wysokości deficytu budżetowego za II kw. br. – Skarbnik gminy przedstawiła 

informację w tym zakresie, która stanowi załącznik do sprawozdania. Dodatkowo poruszono  temat 

aktualnego stanu finansów gminnych w kontekście ostatnich rozstrzygnięć przetargowych. 

Konkretnie problem dotyczy ofert na  budowę  Szkoły Podstawowej w  Krzeptowie.  Przy 

zabezpieczeniu środków  w budżecie 50 ml. zł. najniższa  oferta to ok. 63 mln. zł. Dyskusja  dotyczyła 

przyczyn opóźnień w procedurze przetargowej  i zaniechania przez poprzednie kierownictwo urzędu 

oraz  sposobu  rozstrzygnięcia  przetargu tj. unieważnienie lub znalezienie dodatkowej kwoty 13 

mln.zł. na rozstrzygnięcie przetargu. 

2.Założenia do projektu budżetu na 2020r. 

Pani  Skarbnik gminy omówiła zasady konstrukcji projektu budżetu na 2022r. wraz  założeniami 

makroekonomicznymi określonymi przez Ministra Finansów tj. wzrost PKB o 4,3%, wskaźnik inflacji 

2,8 %, wzrost wynagrodzenia 6,4 %, wzrost minimalnego wynagrodzenia do 3 000 zł. 

Zarządzenie  Burmistrza w tym zakresie zostało wydane  18 sierpnia 2021r. 

Dodatkowo omówiono sprawy:                                                                                                                                          

- dotacji dla GOKiS-u,                                                                                                                                                                   

- podniesienia  stawek podatkowych od środków transportowych,                                                                           

- wzrost innych podatków o inflację,                                                                                                                     

- wzrost opłat za odpady komunalne  oraz jego  uszczelnienie. 

3.Ocena realizacji wniosków komisji za II kw. br.                                                                                                   

Radni   wnieśli uwagi do trzech  wniosków przyjmując stanowisko  o przedstawienie przez  Burmistrza 

informacji  o aktualnym stanie ich realizacji. 

4.Sprawy różne, wnioski     

Omówiono  ogólnie ilość materiałów od radnych,  tryb dalszego procedowania etapowanie prac i 

terminy. Podjęcie wniosku przełożona na następne posiedzenie komisji. 

 

Posiedzenie   24 sierpnia 2021r.   

1.Informacja  o realizacji zadań inwestycyjnych – materiał stanowi załącznik do sprawozdania. 

2.Opiniowanie projektów uchwał w sprawie:      

  a) zmian w  budżecie gminy na 2021r.- za-6, nieobecnych 3 radnych, 

  b)  zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2037 – 4 za,   

3 – wstrzymujących, 2- nieobecnych, 

  c) niedochodzenia należności przypadających Gminie Katy Wrocławskie oraz jej jednostkom 

organizacyjnych z tytułu rekompensaty za koszty odzyskiwania należności o charakterze 

cywilnoprawnym – 7- za, 2-nieobecnych, 



 d) zmiany uchwały nr XXVI/386/20 z 24 września 2020r. w sprawie powołania inkasentów podatku 

rolnego, leśnego, od nieruchomości oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso – 7-za, 2-

nieobecnych, 

e) zmiany uchwały nr XXVI/387/20 z  24 września 2020r. w sprawie powołania inkasentów opłaty za  

gospodarowanie odpadami komunalnymi  - 7-za, 2-nieobecnych. 

3. Sprawy różne, wnioski    

Omówiono zagadnienia: 

- pismo Dyrektora GOKiS-u o dofinansowanie udziału drużyny piłki ręcznej w turnieju w Palermo we 

Włoszech. Z uwagi braku określenia  wysokości kwoty dofinansowania wniosku  nie  rozpatrzono. W 

dyskusji radni podnosili zasadność dofinansowania tego typu przedsięwzięć w kontekście  znacznego 

dofinansowania  powszechnego sportu dla naszych mieszkańców, funkcjonowania systemu 

stypendialnego czy promocji gminy a także  aktualnej sytuacji  finansowej gminy, 

- pismo Burmistrza w sprawie realizacji zadania – budowy chodnika w Pietrzykowicach przy drodze 

wojewódzkiej 347 i dofinansowaniu  ze strony gminy dla DSDiK kwotą 119 tys. zł. na 2022r. – opinia 

pozytywna, 

- realizacja  inwestycji poprzez  zaplanowanie wykonania projektu ze środków  funduszu 

sołeckiego/osiedlowego a wykonania zadania  z budżetu gminy. Brak zabezpieczenia środków i ich 

wcześniejsze nie uzgodnienie powoduje szukanie  dodatkowych środków lub brak realizacji zadania 

co jest niegospodarnością. Tego typu wniosek inwestycyjny sołectwa powinien być złożony w trybie 

określonym w  uchwale RM – do 30 września każdego roku.  

Z uwagi na  zbliżający się termin składania  wniosków przez  Sołectwa i Osiedla należy przedstawić 

stosowna informację na zebraniu z Sołtysami/Przewodniczącymi Osiedli oraz pisemną 

- omówiono dalsze procedowanie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 2022-2030 – komisja podjęła 

wniosek do Burmistrza. 

Wnioski do Burmistrza 

1. Sporządzenie   jednolitego  wykazu zadań inwestycyjnych w zakresie poszczególnych komisji i 

merytorycznych  obszarów   dla potrzeb opracowania Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 

2022-2030. Wykaz  należy opracować na podstawie: 

- wniosków radnych złożonych na potrzebę opracowania takiego planu, 

- wniosków radnych, sołectw, osiedli, mieszkańców złożonych do 30. IX - do budżetu 2022r. oraz do 

budżetu 2021r. 

- propozycji Burmistrza- poszczególnych wydziałów oraz jednostek  organizacyjnych 

2. Zwiększyć środki na  dofinansowanie wymiany pieców węglowych o kwotę 150 tys. zł. 

3. Przedstawienie pisemnej informacji o działaniach i terminach związanych ze  wznowieniem  prac 

dotyczących opracowania  „Strategii rozwoju gminy”. 

 

        Jarosław Wojciechowski 

        Przewodniczący Komisji BiR 



 

 

                              

 


